



STOCK TRANSFER INSTRUCTION - OVERSEAS SECURITIES 證券轉移指示 - 海外股票

- To 致： Everbright Securities Investment Services (HK) Limited 光大證券投資服務（香港）有限公司
 Everbright Securities Digital Finance (HK) Limited 光大證券數碼金融（香港）有限公司
 China Everbright Securities (HK) Limited 中國光大證券（香港）有限公司

Please be instructed to transfer the stock below 請執行以下股份轉移指示

- Receive the following instrument(s) from the below-mentioned intermediary and deposit the same to my/our account (Free of Payment).
 從下述中介人收取下列股份並存入我 / 我們的帳戶（毋須付款形式交收）。
- Deliver the following instrument(s) to the below -mentioned intermediary and withdraw the same from my/our account (Free of Payment).
 將下列股份由我 / 我們的帳戶轉往所述中介人（毋須付款）。

Account information 帳戶資料

Securities Trading Account Number / US Trader II Account No.
 證券交易帳戶號碼 / 美股易 II 帳戶號碼：

Securities Trading Account Name / US Trader II Account Holder's Name
 證券交易帳戶名稱 / 美股易 II 帳戶持有人名稱：

Intermediary Information 中介人資料

Name of the Intermediary 中介人名稱：

Custodian Account Details 託管帳戶資料：

Contact Person 聯絡人：

Contact Number 聯絡電話：

Email Address 電郵地址：

Settlement Date (dd/mm/yyyy) 交收日期（日 / 月 / 年）：

Stock Information 股份資料

	Market 市場	Stock Name 股份名稱	Stock Code / Symbol / CUSIP / ISIN 股份編號 / 代碼 / 美國銀行家協會委員會統一證券代碼 / 國際證券識別碼	No. of Share(s) 股份數量
1				
2				
3				

Additional Settlement Information 附加交收訊息：

I / We confirm that there is no change of beneficiary ownership (NCBO) through effecting this settlement instruction.
 本人 / 吾等確認執行本交收指示不牽涉實益擁有權的變更。

I / We hereby authorize you to deduct any charges / fees incurred if any from my/our account for completing this transfer.
 本人 / 吾等同意貴行在我 / 我們的帳戶內扣除所有費用（如有）以便完成本轉移。

I / We hereby authorize you to deduct any charges / fees incurred if any from my/our account for completing this transfer.
 本人 / 吾等同意貴行在我 / 我們的帳戶內扣除所有費用（如有）以便完成本轉移。

I / We hereby authorize you to deduct any charges / fees incurred if any from my/our account for completing this transfer.
 本人 / 吾等同意貴行在我 / 我們的帳戶內扣除所有費用（如有）以便完成本轉移。

Customer's Signature(s) and / or chop 客戶簽署及 / 或蓋章

For Internal use only 只供內部使用



x

Wealth Manager's Signature 客戶經理簽署

Date 日期：

Remark 備註：

- Please tick appropriate box. 請在適當方格內加上 號。
- For transfer of Australia Stock(s) under your SRN's account, please provide a copy of your latest SRN statement and certified identification documents for our processing. 在閣下之SRN帳戶轉移澳洲股份，您需要提供最近之SRN月結單及經核証之身份證明文件以便處理。